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صبح دیروز جلسه ای با عنوان آسیب شناسی برنامه های ستاد یادواره بین اعضای این ستاد صورت
گرفت.در این جلسه اعضا به ترتیب مشکلات و نقاط ضعفی که در برنامه ها وجود داشت بازگو کردند.

  

جناب آقای عباس بایرامی ضمن تشکر از ذوستانی که در این چند مدته نهایت همکاری را با یادواره
داشتند اظهار داشتند یکی از بزرگترین مشکلات ستاد یادواره تداخل دو بخش کمیته مالی و پشتیبانی و

نبود مکان مناسب برای بایگانی وسایل استفاده شده یادواره شهدای امسال بود.

  

در ادامه جناب آقای علی باقرزاده(کمیته مالی) از عدم هماهنگی و درست  نبودن پیش بینی های مالی
قبل از مراسم، احساس نارضایتی کردند،بطوریکه که  هزینه هایی بیش از سه برابر(آنچه که تصور می

شد) به وجود آمد.

  

رضا کوچک نیا یکی دیگر از اعضای یادواره شهدا پیشنهاد جالب صندوق مالی را برای حل این نوع
مشکلات مطرح نمودند.

  

آقای سجاد صادق پور مدیر کمیته قرآنی ابتدا گزارشی از مراسمات قرآنی صورت گرفته این کمیته اعلام
نمودند و یکی از مشکلات این کمیته را نبود جایگاه و لوازم مربوط به مراسمات قرآن دانستند.

  

آقای جمشید لاهوتی هم صحبت هایی در مورد همایش نقش زنان در دفاع مقدس و برنامه های اموزش
و پرورش داشتند.

  

آقای محمد زاهدی مسئول نمایشگاه یادواره شهدا درخواست تغییر چارت یادواره شهدا  و توجه بیشتر
اعضای این ستاد را به نسل جوان داشتند.

  

برای مشاهده عکس های بیشتری از این جلسه روی ادامه مطلب کلیک کنید
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